
  
 
 

 
 

Aan: College van Burgemeester en Wethouders  
Postbus 18  
7550 AA Hengelo  
Per e-mail via: raadsgriffie@hengelo.nl 

 
Hengelo, 13 januari 2023 

 
Geacht college, 
 
De afgelopen tijd hebben wij diverse signalen ontvangen dat een toenemend aantal woningen in de 
Nijverheid, welke beschikbaar zijn gesteld om Oekraïense vluchtelingen op te vangen, leeg zijn 
komen te staan. Kennelijk worden deze niet opnieuw tijdelijk aan Oekraïners of aan andere 
woningzoekers toegewezen als bewoners om wat voor reden dan ook vertrekken. 
 
Het is niet zo dat er geen behoefte of belangstelling is: diverse Oekraïense vluchtelingen zouden 
graag tijdelijk intrek nemen in een van de woningen in de Nijverheid en verbazen zich erover dat 
sommige woningen leeg blijken te staan. Ook vernemen wij dat er een forse wachtlijst is van 
statushouders waarvoor er in Hengelo huisvesting geregeld moet worden. 
 
Met de aanhoudende stroom vluchtelingen als gevolg van oorlog en geweld en de voortdurende 
wooncrisis in heel Nederland, is het wat de SP betreft zeer onwenselijk dat woningen leeg blijven 
staan. Temeer omdat de betreffende woningen tenminste tot na de zomer beschikbaar blijven en 
dus nog minstens een half jaar in een dringende behoefte kunnen voorzien. Ook zijn ze naar onze 
informatie over het algemeen nog in redelijke technische staat, zodat ze zonder veel kosten 
bewoonbaar zijn voor nieuwe bewoners. 
 
Het besluit om de woningen in de Nijverheid tot in ieder geval de zomer beschikbaar te houden voor 
de opvang van Oekraïners, is met veel blijdschap en opluchting ontvangen in de groep Oekraïners die 
er nu verblijft. De woningen bieden hen geborgenheid en privacy, en men woont er over het 
algemeen naar volle tevredenheid. Vooral voor gezinnen met kinderen zijn de woningen uitermate 
geschikt om toevlucht tot te nemen zolang de oorlog in Oekraïne voortduurt. Wij roepen daarom het 
college op om alles in het werk te stellen om de nu leegstaande woningen zo snel mogelijk 
beschikbaar te stellen aan Oekraïense gezinnen. 
 
Omdat we wat betreft het gebruik van deze woningen slechts een half jaar vooruit kunnen kijken, 
zouden we het zeer op prijs stellen als onderstaande vragen vóór de raadsvergadering van 1 februari 
beantwoord kunnen worden. 
 

1. Is het college op de hoogte van de leegstand van woningen in de Nijverheid, die onder 
andere zijn aangewezen om Oekraïense vluchtelingen op te vangen tot tenminste 
aankomende zomer? 

2. Waarom staan er woningen leeg? Klopt het dat het gebeurt dat woningen niet opnieuw 
worden toegewezen bij vertrek van de eerdere bewoners? 

3. Wie is er in deze verantwoordelijk voor de toewijzing van de woningen aan vluchtelingen, 
waaronder Oekraïners en aan statushouders? 

4. Wat gaat het college doen om de betreffende woningen zo snel mogelijk weer bewoond te 
krijgen met Oekraïense vluchtelingen of statushouders die daar graag tijdelijk willen wonen? 
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5.  Is het college bereid om ook in het licht van een groter beroep op gemeenten vanuit het Rijk 
om opvang voor vluchtelingen te regelen de bewoning van woningen aan de Mariastraat e.o. 
ten volle te benutten? Zo ja, wat is hiervoor nodig? Zo nee, waarom niet? 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Hugo Koetsveld 
SP Hengelo 


